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Zusammenfassung

        
An einem Fall von juvenilem Xanthogranulom der vorderen Uvea, dessen Lokalisation für das Auge deletäre Folgen hat und für das ein spontanes Hyphäma im Säuglings- oder Kleinkindalter pathognomonisch ist, wird auf Klinik, Differentialdiagnose, Morphologie und Therapie dieser Erkrankung eingegangen. Die Radiatio empfiehlt sich als heutige Therapie der Wahl zur Bulbus- und Funktionserhaltung, was jedoch die Frühdiagnose und Kenntnis seitens des Ophthalmologen voraussetzt.


      
        
Summary

        
With reference to a case of juvenile xanthogranuloma localized in the anterior uvea the authors describe the clinical signs, differential diagnosis, morphology and treatment of this disease. If the juvenile xanthogranuloma is located in the anterior uvea, the eye may be severely affected. Spontaneous hyphema in infants is characteristic. At present radiation is the most successful treatment for preserving the bulbus and visual function. The earlier the disease is discovered the better the chances of successful treatment.
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